
Country:		  Tanzania

Region:		  Utengule, Mbeya

Altitude:		 1.400 masl.

Farm:		  Utengule Coffee Estate

Farm Size:	 150 ha

Farm Information

Utengule is a traditional village at the foot of the mighty Mbeya range at about 1400 

meters above sea level, flanking the Great East African Riftvalley to the north-east. 

The Utengule farm was named after that village and it is no coincidence that 

Missionaries started coffee cultivation on the slope of these mountains at the 

beginning of last century. Excellent climate with warm summer and fresh winter, rich 

volcanic soils and good seasonal rains all favor the production of an Arabica coffee of 

outstanding quality.

Utengule grows traditional bourbon varieties, which are renowned for producing 

coffee of smooth flavor, full body and fine acidity. Due to the local climatic situation, 

all coffee is shaded with a variety of indigenous species as well as Grevillea and 

Albizzia.

www.interamericancoffee.de

Varieties:	 Bourbon

Processing:	 Honey

Grades:		  AA

Coffees

Berries Chocolate

TANZANIA
Utengule Coffee Estate
Honey - AA

InterAmerican Coffee GmbH
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Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Malic Sweet Silky

Honey



Land:		  Tanzania

Region:		  Utengule, Mbeya

Anbauhöhe:	 1.400 masl.

Farm:		  Utengule Coffee Estate

Farmgröße:	 150 ha

Farm Information

Utengule ist ein traditionelles Dorf am Fuße der mächtigen Mbeya-Gebirgskette 

auf etwa 1400 Metern über dem Meeresspiegel, die den Großen Ostafrikanischen 

Grabenbruch im Nordosten flankiert. Die Utengule-Farm wurde nach diesem Dorf 

benannt, und es ist kein Zufall, dass Es ist kein Zufall, dass Missionare zu Beginn des 

letzten Jahrhunderts an den Hängen dieser Berge mit dem Kaffeeanbau begannen. 

Das ausgezeichnete Klima mit warmen Sommern und frischen Wintern, die reich-

haltigen vulkanischen Böden und die guten saisonalen Regenfälle begünstigen die 

Erzeugung eines Arabica-Kaffees von hervorragender Qualität.

 

In Utengule werden traditionelle Bourbon-Sorten angebaut, die bekannt sind für 

die Erzeugung von Kaffee mit weichem Geschmack, vollem Körper und feiner Säure. 

Aufgrund der lokalen klimatischen Bedingungen wird der gesamte Kaffee mit einer 

Vielzahl von einheimischen Arten sowie Grevillea und Albizzia beschattet.

www.interamericancoffee.de

Varietäten:	 Bourbon

Aufbereitung:	 Honey

Grade:		  AA

Kaffees

TANSANIA
Utengule Coffee Estate
Honey - AA

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Beeren Schokolade

Malisch Süß Samtig

Honig


